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Hit, jövő és
büszkeség

Kereszttel és zászlótartóval bővült a Rezeda utcai tér városunkban.
Az ötletgazda, illetve a kereszt alkotója, a közelben élő Balázs Gyula,

valamint dr. Fekete Zoltán polgármester is beszédet mondott
a június 11-ei rendezvényen, amelynek keretében dr. Medvegy

János apát-plébános megáldotta a két jelképet.

Balázs Gyula beszédében felidézte, hogyan vált egyre szebbé a tér az ő kezdeményezésére, 
valamint a kereszt készítéséről is beszélt. Elmondta, a járványi időszak alatt született meg a két 
jelkép állításának ötlete, Hajdu Ráfis János által állított kereszt szolgált mintául, az elkészítésé-
ben több mesterember segítette, nekik köszönetet mondott. Elmondta, Bajzát László állította 
össze a keresztet, Kiss Mátyás fafaragó népi iparművész véste bele az 1920 és 2020 feliratot, 
így a kereszt Trianonnak és a vírus nehéz időszakának is egyaránt emléket állít. A zászlótartó a 
miskolci Novák János munkáját dicséri. A kereszten réztáblán olvasható az elkészítésben segí-
tők nevei: Bajzát László, Kiss Mátyás, Tóth Imre, Panyi József, Sári László, Magyar Zoltán, Novák 
János, Sipeki András, Barta Attila és Gulyás Ferenc. 

A rendezvényen dr. Fekete Zoltán polgármester beszédében egyebek mellett elmondta, 
100 évvel ezelőtt el akarták pusztítani a magyarokat, a kereszt is ékes példája, hogy ez nem 
sikerült. – Még most is itt vagyunk, keresztet és zászlót állítunk, mert hiszünk a feltámadásban 
és abban, hogy van jövőnk. Trianonról mint megpróbáltatásról beszéljünk, amikor újfent el 
akartak pusztítani minket, de ez nem sikerült. Ez a kereszt bizonyítja, hogy minket nem lehet 
innen elüldözni, mert hiszünk Istenben, hiszünk a hazában. Legyünk büszkék arra, hogy több 
1000 éves történelmünk van és még ki tudja, hány ezer éves jövőnk. A Rezeda utca végi terület 
pár évvel ezelőtt még valóban elhagyatott volt, de most mindenki méltán lehet rá büszke, aki 
részese volt e csoda születésének – mondta el a városvezető, aki továbbá köszönetet mondott 
azoknak, akik rendben tartják a területet és akik segítségével megvalósulhatott a két jelkép. 

A keresztet és zászlótartót dr. Medvegy János apát-plébános áldotta meg, továbbá a program 
keretében Takács Norbert Szathmáry István: Trianont ledöntjük című versét szavalta el. Végül 
dr. Fekete Zoltán, Takács Norbert és Csirmaz Zsolt önkormányzati képviselők koszorút, a jelenlé-
vők pedig gyertyákat helyeztek el a kereszt lábánál. D. A.

Balázs Gyula, dr. Medvegy János és dr. Fekete Zoltán
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„Összetartoztunk
és összetartozunk”

A nemzeti összetartozás napja alkal-
mából rendezett városi megemlé-
kezésen felállították azt a két és fél 

méteres, fából készült keresztet, amely 
a Mezőkövesdi Bútoripari Kft. és annak 
ügyvezető igazgatója, dr. Persze László 
segítségével készülhetett el. A június 4-ei 
rendezvényen elhangzott, a 100. évfor-
dulóra az önkormányzat egy emlékhelyet 
szeretett volna létrehozni, de a kialakult 
járványügyi helyzet miatt ez nem valósul-
hatott meg. Jelképesen állították a leendő 
– reményeik szerint még az idén megépülő 
– nemzeti emlékhely helyére a keresztet, 
amelyet dr. Török László plébános megál-
dott, valamint gondolatait is megosztotta 
a jelenlévőkkel. Elmondta, ez az emlékke-
reszt hirdeti a szeretet győzelmét a halál, 
a megosztottság és a gyűlölet felett és 
emlékeztet minket is erre. 

ÖSSZETARTOZÁS A megemlékezésen Tállai 
András miniszterhelyettes, térségünk 
országgyűlési képviselője egyebek mellett 
elmondta, a száz éve született diktátum 
nem volt más, mint egy halálos ítélet a 
magyar nemzet számára. – Ennek ellenére, 
ha kevesebben és kisebb területen is, de 
egyben maradtunk, mert a magyarok 
minden nemzedéke hitt a hazában, vagyis 
nem másban, mint saját magában. Ma, 
száz évvel a trianoni halálos ítélet után 
is él a nemzet és élni is fog, a magyarság 
úgy, ahogy talán a legnehezebb száz évét 
átélte, úgy meg fogja élni a következő 
évszázadokat is. A hétköznapok során 
meg kell állni olykor egy-egy pillanatra, 
hogy erőt tudjunk meríteni múltunkból 

Keresztet állítottak az egykori kistemplom
és a Városi Rendelőintézet közötti

új közterületen az 1920-ban aláírt békediktátum
100. évfordulójának emlékére

ünnepi műsor és gyertyagyújtás keretében.

és amikor a most felállított keresztre te-
kintünk, emlékezzünk: nekünk a békében 
is ragaszkodnunk kell az összetartozás, a 
szabadság és alkotmányos jogaink min-
dennél előbbre való kincseihez. A nemzeti 
összetartozás napja az összefogás erejét és 
szükségességét üzeni ma számunkra, mert 
mi mindannyian egy családhoz tartozunk: 
a magyar nemzethez. Jusson el minden 
magyar emberhez: összetartoztunk és 
összetartozunk – mondta el Tállai András. 

Dr. Fekete Zoltán polgármester beszélt 
arról, a történelem során hiába próbálták 
meg többször is elpusztítani a magyarsá-
got, ez egyszer sem – száz évvel ezelőtt 
sem – sikerült.

– Vésse mindenki eszébe itthon és a 
világon mindenhol: ezer éve is itt éltünk 
és ezer év múlva is itt fogunk élni. Már 
emlékezhetünk méltósággal és tiszta 
szívvel, ám Trianont ne kapcsoljuk össze 
a gyásszal, mert a könnyek sehová sem 
vezetnek, a kesergés nem segít, helyette az 
összetartozás tudatát hívjuk elő önma-
gunkból. Azt a nemes érzést, amely segít 
egymásnak túlélni, meghaladni a nemzet 
bánatát, nincs más út. Sose felejtsük el, 
mit mondott Szent Pio atya Magyar-
országról és a magyarokról 1968-ban: 
„Magyarország egy olyan kalitka, amelyből 
egyszer még egy gyönyörű madár fog 
kirepülni. Sok szenvedés vár még rájuk, 
de egész Európában páratlan dicsőségben 
lesz részük. Irigylem a magyarokat, mert 
általuk nagy boldogság árad majd az 
emberiségre. Kevés nemzetnek van olyan 
nagy hatalmú őrangyala, mint a magya-

roknak, és bizony helyes lenne erősebben 
kérniük hathatós oltalmát országukra” – 
mondta el beszédében dr. Fekete Zoltán. 

A programmal egyúttal csatlakozott az 
önkormányzat ahhoz a felhíváshoz, mely 
szerint a Kárpát-medence településein, 
köztük városunkban is 16 óra 30 perckor 
megszólaltak a harangok a Jézus Szíve 
templomban, valamint a jelenlévők együtt 
imádkoztak Magyarországért. A megemlé-
kezésen koszorút helyezett el Tállai András 
és dr. Fekete Zoltán a kereszt lábánál, 
ahová mécsest, illetve gyertyát tehetett, 
aki ilyen formán kívánt megemlékezni. 
Továbbá az ünnepi műsor keretében Kis 
Marcell Juhász Gyula: Trianon című költe-
ményét, míg Pethe Ákos Szathmáry István: 
Trianont ledöntjük című versét szavalta el, 
Takács Norbert előadásában pedig Wass 
Albert: Adjátok vissza a hegyeimet! című 
regényéből hallhattunk részletet. 

FELLOBBANT Mezőkövesden is meggyul-
ladt az összetartozás tüze június 4-én, 
csatlakozva – több száz magyarlakta 
településsel egyetemben – a Kárpátaljai 
Magyar Cserkészszövetség kezdemé-
nyezéséhez. A tűzgyújtással egyaránt 
emlékeztek a 100 éves évfordulóra, az 
ezeréves államiságra, illetve a tíz évvel 
ezelőtti, a kettős állampolgárságot a 
határon túli magyarok számára lehe-
tővé tévő törvényre. A Kárpát-medence 
településein egy időben, pontban 20 óra 
20 perckor fellobbantak a tüzek, város-
unkban a Kőkép területén elkészített 
máglyát gyújtották meg, illetve állták 
körbe az emlékezők. D. Anett

Tállai András
és dr. Fekete Zoltán
helyezett el koszorút
a kereszt lábánál

A tervek szerint még idén
nemzeti emlékhelyet alakítanak ki az új 

közterületen.
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Egészségügyi tájékoztató 
Továbbra is előzetesen telefonon, a kartonozóban – a 06-49/411-444

és a 06-49/505-300-as számokon– ajánlott érdeklődni a Városi Rendelőintézet szakrendeléseivel kapcsolatban
a június 15-e óta érvényben lévő enyhítés mellett. 

Dr. Tóth József orvos-igazgató továbbra 
is kéri a betegektől, hogy csak maszkban 
keressék fel a rendeléseket és használják 
a bejáratoknál kihelyezett kézfertőt-
lenítőket, amellett, hogy június 15-től 
megszűnt az óránként maximum négy 
beteg ellátására vonatkozó korlátozás 
prof. dr. Kásler Miklós, az emberi erőfor-
rások miniszterének bejelentése alapján. 
– Megszűnt ugyan a korlátozás, de fontos, 
hogy a betegeknek továbbra is be kell 
jelentkezni a háziorvosokhoz, a szakren-
delésekre és az adott időpontban kell a 
vizsgálaton megjelenni. Továbbra sincs 
eltörölve a veszélyhelyzet, lehet számítani 
fertőzésre, emiatt el kell kerülni, hogy a 
várókban tömeg alakuljon ki, a betegek 
túl közel kerüljenek egymáshoz és ezáltal 
a fertőzés kialakulásának lehetősége 
megnőjön. Ez az intézkedés visszavonásig 

érvényben marad. Fontos: attól, hogy már 
nem csak négy beteget vizsgálhat a szak-
orvos, ez nem azt jelenti, hogy fogadhat 
10-et, 20-at, hanem annyit, amennyit a 
szakma szabályai megengednek – mondta 
el dr. Tóth József, továbbá hangsúlyozta, 
aki lázas beteg, előzetesen telefonon 
konzultáljon a szakorvossal, hiszen még 
mindig fennáll a fertőzés veszélye. – A 
szakrendelésekkel kapcsolatban egyelőre 
azt tudom mondani, hogy fokozatosan 
állunk vissza a járványi időszak előtt mun-
karendre, folyamatos az orvos kollégákkal 
a megbeszélés, hogy ki mikor tud jönni, 
ez sok tényezőtől függ, ezért érdemes a 
betegeknek a kartonozóban érdeklődni – 
foglalta össze az orvos-igazgató, aki arról 
is beszélt, hogy aki csak receptet íratna fel, 
az lehetőleg telefonon tegye, az e-recept 
továbbra is érvényes. 

Fórum termelőknek
A Mezőkövesdi járás Termékkataszter kialakításáról,

  a rendszerbe történő regisztrációról, a bekerülés előnyeiről is 
hallhattak tájékoztatót a járás élelmiszert, kézműves termé-

ket előállító termelői, kézműves mesterei.

A fórumon Demeterné Nyeste Erzsébet, Gelej 
polgármestere adott tájékoztatást a rendel-
kezésre álló lehetőségekről a közelmúltban. 
A regisztrációval egy jól kereshető, online 
felületre, ezenfelül papír alapú kiadványba 
is bekerülhetnek díjmentesen fotóval a 
jelentkezők. A rendszer a termékek piacra 
jutására teremt lehetőséget, illetve elősegíti 
azt, a termelőknek, kézműves mestereknek 
jó reklámot jelent, a felület a termékük 
népszerűsítését könnyíti meg. A program itt 
valósult meg először Mezőkövesden, a ké-
sőbbiekben a nyékládházi és a mezőcsáti já-
rásban is tartanak még fórumot. A Közösségi D. A.

D. A.

VISSZAKÖLTÖZÉS Június 16-tól újra a Városi 
Rendelőintézet udvarán található, az önkor-
mányzat hazai forrású pályázata keretében 
felújított lapostetős épületben fogadja dr. 
Tóth József, illetve dr. Gál Gergely háziorvos 
az I. számú és az V. számú felnőtt háziorvosi 
körzet betegeit változatlan rendelési időpon-
tokban. Az épületben felnőtt háziorvosi, gyer-
mekorvosi, illetve védőnői tanácsadó egységet 
alakítottak ki önálló váróval és bejárattal. A 
felnőtt háziorvosi rendelést az épület oldalsó 
bejáratán keresztül lehet felkeresni, továbbá 
dr. Tóth József azt kéri a betegektől, lehe-
tőleg az épület mellett kialakított parkolót 
használják. A két háziorvosi körzet eddig a 
rendelőintézet földszintjén volt, 16-tól újra 
a lapostetős épületben várják a betegeket, 
de ugyanúgy érdemes telefonon előjegyzést 
kérni, mert azok élveznek prioritást, akik előre 
telefonon bejelentkeztek.

Ház klubtermébe nagyrészt mezőkövesdiek 
érkeztek, hímzők, kézművesek, de részt vett 
a tájékoztatón egyebek mellett szappanké-
szítő, borász, méhész, horgoló, lekvárfőző 
és gyékényes is. A program a Mezőkövesdi 
Többcélú Kistérségi Társulás Helyi foglalkoz-
tatási paktum a Mezőkövesdi járásban című, 
TOP-5.1.2-15-BO1-2016-00001 azonosító 
számú projektjének keretében valósult 
meg. A Társulás célja a járás településeinek 
gazdaságát tovább erősíteni és fejleszteni 
a helyi előállítású termékekre alapozva. 
Ennek első fontos állomása a Mezőköves-
di Helyi Termékbolt, a Bogácsi Termelői 

Piac, valamint az M3-as autópálya Geleji 
Pihenőjében felépülő Geleji Árucsarnok 
kialakítása. Ahhoz, hogy ezek a fejlesztések 
jól működjenek, először meg kell ismerni 
a helyi termelőket, valamint az általuk 
előállított termékeket, ezért van szükség 
a kataszterre, amelyben ezek az adatok 
átlátható, egységes rendszerbe foglalva 
jelennek meg. A mezőkövesdi fórum kere-
tében Demeterné Nyeste Erzsébet a Geleji 
Árucsarnok létesítéséről is beszélt, ahol a 
környék 40 km-es körzetében lévő termelők 
árusítanak majd, ez a fejlesztés szintén a 
helyi termékek piacra jutását segíti elő. 

Demeterné Nyeste Erzsébet, Gelej polgármestere tájékoztatta a fórum 
résztvevőit: akik Mezőkövesd mellett például Szentistvánról,

Tardról, Bogácsról, Bükkábrányból és Mezőnyárádról is érkeztek
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FELVÉTELI és BEIRATKOZÁS
a 2020/2021-es tanévre a Mezőkövesdi

Alapfokú Művészeti Iskolába!

Tisztelt Érdeklődők!
Kedves Szülők és Gyerekek!

Örömmel értesítjük Önöket, hogy feloldásra került az alapfokú művészeti isko-
lákban a 2020-21-es tanévre való jelentkezés egyedi megoldásokra vonatkozó 
szabályozása és visszatérhetünk az eddigi megszokott felvételi és beiratkozási 
formára. Így iskolánkban 2020. június 24-,  25- és 26-án, 13–18 óra között felvéte-
li és beiratkozási napokat tartunk régi és új növendékeinknek. A jelentkezőket 
továbbra is a távolságtartás és higiéniai szabályoknak megfelelően fogadjuk. 
Ezek mellett az érkezők eloszlását segíti a most több napra meghatározott 
beosztás és a helyi szabályozások is.

Cím: Mezőkövesdi Alapfokú Művészeti Iskola,
3400 Mezőkövesd, Mátyás király út 130. (a Szent László Nagytemplom mellett)
Információ: 49/412-628, e-mail: zenede01@gmail.com

Az eddigi online jelentkezési lehetőség természetesen érvényben marad. Az ott 
jelentkező új diákjaink meghallgatására is sor kerül a tanévkezdés előtt kiérte-
sítés alapján, vagy kérésre, egyeztetést követően, előre megbeszélt időpontban. 

Online jelentkezés iskolánk honlapján keresztül:
http://muvisk-mkovesd.sulinet.hu
Zene, képző- és néptánc képzéseinket bemutató kisfilmjeink rendelkezésre 
állnak az érdeklődők számára a honlapunkon, illetve a facebook oldalunkon: 
https://www.facebook.com/mkmuvisk/  

Várjuk szeretettel a jelentkezőket 6 éves kortól, felső korhatár nélkül!

Mozerné Horga Stefánia intézményvezető

Év vége előtt és után
Június 15-től a hónap végéig napközis táborokat, különböző programokat,

kirándulásokat, étkeztetést és felügyeletet is biztosítanak több mint 100 igénylő részére
a Szent István Katolikus Általános Iskolában. 

Nyeste István igazgató 
elmondta, minden évben 
szerveznek Erzsébet-tábort, 
ez idén elmarad az iskolában 
zajló, nyertes EFOP-pályázat 
keretében megvalósuló 
felújítási munkálatok miatt. 
A kivitelezőnek június 16-án 
adták át az alagsort, ahol öt 
szaktantermet alakítanak ki a 
szakemberek, burkolatcsere, 
festés, lélegző-vakolat felvitele 
is megvalósul. – A nyári mun-
kálatok alatt az udvar teljesen 
le lesz fedve, az alagsorban is 
folynak majd a munkálatok, 
ezért úgy gondoltuk, idén 
nem tudunk belevágni itt, az 
iskolában napközis tábor szer-
vezésébe. Ugyanakkor máshol 
lesznek ott-alvós táboraink, 
a felsősök például Sarudra 
mennek júliusban. A nyárra 
felújítást nem terveztünk, amit 
lehetett, a pályázatba bevon-
tunk, persze kisebb munkálatok 
lehetnek, ha lesz olyan osztály-
terem, ahol szükség van mesze-
lésre, festésre, azt megvalósítjuk, 
ezekben a munkákban a szülők 
szoktak segíteni, amiért hálásak 
vagyunk – foglalta össze Nyeste 
István, aki elmondta továbbá, a 
tervek szerint augusztus 15-re 
befejezik a munkát az alagsor-
ban, a teljes pályázat befejezése, 
az új épületszárny átadása pedig 
február végére várható. 

ÉVKEZDÉS Nyeste István a 
beiratkozással kapcsolatban 
elmondta, idén náluk is online 
formában történt, rendben 
lezajlott, a szülőknek kellett 
nyilatkozatot tenni, nem volt 
olyan, aki személyesen ment 
volna be az iskolába. Az új 
tanév két osztályban 43 elsőssel 
és összesen kb. 390 diákkal 
indul. Az esetleges költözések 
miatt a pontos szám augusz-
tus végére alakul ki, de ez a 
mostani létszám az utóbbi 

4-5 évhez hasonlóan alakul. 
– Az új tanévben továbbra 
is lesznek szolfézs, illetve 
hangszeres órák az iskolában, 
a zeneiskolával évek óta jó 
kapcsolatot ápolunk, valamint 
új terveink között szerepel, a 
népitánc-oktatás bevezetése. 
Alsó tagozatban tervezzük, a 
mindennapi testnevelés terhére 
egy alkalmat szeretnénk erre 
fordítani, hiszen fontosnak tart-
juk a matyó örökség ápolását – 
összegezte az iskola igazgatója. 

TANÉV VÉGÉIG Az intézmény-
ben a járványügyi időszak-
ban a Google Classroomot 
használták, de egyéb inter-
netes csatornákon, például 
YouTube-on keresztül is folyt 
a digitális oktatás, volt olyan 
többgyermekes család, akol 
nehezebben tudták megoldani 
a tanulást online formában, 
de alapvetően zökkenőmen-
tesen működött a rendszer. 
Az iskolában május közepétől 
5-10, május végére 20 tanuló 
részére kértek ügyeletet, 
június 2-án pedig 56 fővel 
kezdtek, majd 70-re bővült 
azon igénylő diákok száma, 
akik részére felügyeletet, 
kiscsoportos foglalkozásokat, 
étkeztetést biztosítottak 
a digitális oktatás mel-
lett. – Több termünkben is 
van számítógép, a kollégák 
tudtak segíteni a tanulók-
nak a digitális oktatásban, a 
feladatok végrehajtásában. 
Elsősorban napközis nevelők 
vették ki részüket a munkából 
és törekedtünk a kis csopor-
tok kialakítására. Próbáltunk 
mindenkit értesíteni, hogy van 
lehetőség a felzárkóztatásra 
vagy a következő év tanévre 
történő előkészítésre, főleg az 
alsósok éltek a lehetőséggel, a 
felsősök kevésbé. Próbáltunk 
olyan gyerekeket behívni 

alkalomszerűen felzárkózta-
tásra, akik a digitális oktatás 
során kevésbé teljesítettek 
jól, illetve akik esetében úgy 
láttuk, hogy szükséges a 
korrepetálás. Akár reggel 7 
órától délután 4, illetve fél 
5-ig is az iskolában lehettek a 
gyerekek. A pedagógusok vál-
tották egymást az ügyeletben, 
valamint órákat is tarthattak, 
alsó tagozaton például 8-10 
óráig próbáltunk órarendet 
kialakítani, amelyben a gyere-
keket rendszeresen bizonyos 
tantárgyakból korrepetáltuk 
vagy esetleg felkészítettük 
a következő tanévre – fog-
lalta össze Nyeste István, aki 

arról is beszélt, az iskolában 
a bejáratnál, a mosdókban 
és az étkezőben is helyeztek 
ki kézfertőtlenítőt, próbáltak 
minden előírásnak eleget téve 
várni a diákokat, a folyamato-
san takarítás, a kilincsek, ajtók, 
székek, asztalok fertőtlenítése 
szinte napi rendszerességgel 
megtörtént. Elmondta továb-
bá, az iskola saját konyhával 
rendelkezik, az igénylők 
részére biztosítják akár a napi 
háromszori étkezést – az ebéd-
lőben odafigyelnek a megfelelő 
védőtávolság betartására – jú-
nius végéig, azt követően pedig 
már az önkormányzat végzi az 
étkeztetést. D. Anett
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OKTATÁS

Folytatódik a felügyelet
Összesen 21 diák jelentkezett a tanév vége után napközis 

felügyeletre, mely június 26-ig vehető igénybe a Mezőkövesdi 
Általános Iskola helyi tagintézményeiben.

A 25. és 26. héten szabadidős- és sport-
foglalkozásokat, játékos, fejlesztő feladato-
kat szerveznek a diákoknak, akik számára 
az étkezés is biztosítva lesz az iskolákban. A 
székhelyiskolában 3, a Szent Imre Tagis-
kolában pedig 18 diák részére igényelték a 
felügyeletet, a Mező Ferenc Tagiskola tanu-
lói nem éltek ezzel a lehetőséggel. Június 
29-től pedig Erzsébet napközis táborokat 
szerveznek különböző ciklusokban, szinte 
minden héten lesz valamelyik tagiskolában 
tábor. A Bárdos és Szent Imre Tagiskolában 
kb. 80-80 fő szeretne élni ezzel a lehető-
séggel, a székhelyiskola felújítása miatt 
pedig a táboroztatás a Mező Ferenc Tagis-
kolában valósul meg – tudtuk meg Gáspár 
Erzsébettől, a Mezőkövesdi Általános Iskola 
megbízott intézményvezetőjétől. Továbbá 
elmondta, hogy június 10-én lezajlottak 
az osztályozó vizsgák, minden iskolából az 
egyéni tanrendet igénylők (magántanulók) 
vizsgáztak, összesen 16 diák. A járványügyi 
helyzetre való tekintettel idén a közös 
tanévzáró ünnepség is elmarad, a diákok a 
bizonyítványokat évfolyamonkénti, illetve 
osztályonkénti beosztással és időeltolással 
kapják meg.

SZEPTEMBERTŐL Az új tanévre az előzetes 
tantárgyfelosztás elkészült, az új NAT szerint 
első osztályban nem lesz idegennyelv-taní-
tás, átkerül a választható délutáni foglalko-
zásokhoz. – A székhelyiskolában bevezetjük 
a Komplex Alapprogramot, amelyben öt 

– digitális, művészet, testmozgás, logika 
és életgyakorlat alapú – alprogram közül 
választhatnak majd a gyerekek a hét minden 
napján. Továbbá folytatódik első, második 
osztályban tanítási óra keretében a LEGO-
matek, erre épül a 3-4. osztályos korosztály 
számára délutáni foglalkozások keretében 
a Geomatech, Darts, illetve Digilogi szakkör 
fantázianéven. Felső tagozatban pedig a 
Szent Imrében már sikeresen futott robotika 
szakkört a többi tagiskolában is tervezzük 
bevezetni. Mindezek mellett támogatjuk 
a képzőművészeti és zenei képzéseket is, 
valamint a sportszakkörök is folytatódnak, 
focizhatnak és kézilabdázhatnak is a diákok. 
Felső tagozatban kis létszámú osztályok 
alakultak, emiatt szeptembertől a Mezőben 
és a Szent Imrében a két nyolcadikos osztály 
összevonása várható – foglalta össze Gáspár 
Erzsébet. A nyári karbantartással kapcsolat-
ban arról tájékoztatott, hogy a székhelyis-
kolában a nyílászárók és a radiátorok cseréje 
után, tanításra kész állapotnak megfelelően 
helyreállítják az osztálytermeket. A másik két 
tagiskolában pedig a nyár folyamán – mint 
minden évben – a tisztasági festések, leendő 
első osztályok felújítása valósul meg.

JÚNIUS 2-TÓL Maruzsa Zoltán közne-
velésért felelős államtitkár bejelentése 
alapján a tanév végéig a tantermen kívüli, 
digitális munkarend mellett június 2-tól 
engedélyezték foglalkozások szervezé-
sét az iskolákban. – A Bárdosban 5, a 

Mezőben 2, a Szent Imrében 15 diák kért 
felzárkóztató foglalkozást. A tanter-
mekben rendelkezésre álltak a digitális 
táblák, az informatikai termek is, tehát a 
diákok egyrészt elektronikusan is tudták 
folytatni a tanulást, illetve az iskolákban a 
pedagógusok személyesen is tudtak nekik 
segíteni. A június 2-tól indult rendszer-
ben a járványügyi szabályok továbbra is 
érvényesek voltak, maximum 10 fő lehetett 
egy csoportban, odafigyeltek a másfél 
méteres távolság betartására, valamint a 
gyakori kézmosásra, kézfertőtlenítésre és 
szellőztetésre is. A maszk viselése nem volt 
kötelező. A tanulók ebédelhettek az isko-
lákban június 15-ig, a nyári diák étkeztetés 
pedig június 26-ig folytatódik – mondta el 
Gáspár Erzsébet. 

Az iskolabuszokat sem indították el, az a 
diák, aki például Egerlövőről járt Mezőkö-
vesdre, a lakóhelye szerinti intézményben 
tanulhatott. Már a járvány kezdetén, illetve 
amikor beindult a digitális oktatás, minden 
intézményükben teljes körű fertőtlenítést 
zajlott, valamint megtörténtek a tava-
szi nagytakarítások, a mosdók, ablakok, 
tantermek, padok, székek fertőtlenítése, 
takarítása. Sok helyen a karbantartók, a 
takarítónők olyan munkákat is elvégeztek, 
amelyek a nyári karbantartási időszakra 
szoktak esni, kisebb mértékű felújításokat, 
festéseket, meszeléseket, így a gyerekek 
egy tiszta, rendezett fertőtlenített iskolába 
térhettek vissza június 2-án. D. Anett

Fallabdapályák: újranyitva! 
Június 15-től újra fallabdázhatnak is a 

mozogni vágyók a Hadnagy úti Sport-
centrumban. Az intézmény pályáját 
hétfőtől szombatig 8.00 és 20.00 óra 
között látogathatják a vendégek, akiktől 
továbbra is kérik, hogy csak egészsé-
gesen, kísérő nélkül és az előírásokat 
figyelembe véve érkezzenek a Sport-
centrumba: belépéskor kézfertőtlení-
tő használata, egymástól 1,5 méteres 
távolság tartása. D. A.
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MOZAIK

A többség nyitott 
A mezőkövesdi kereskedelmi szálláshelyek nagy része a járványügyi korlátozások

enyhítésével már újra várja vendégeit. 

Lapunkban korábban már bemutattuk, 
mely éttermekben, gyorséttermekben 
fogadnak – és milyen feltételekkel – vendé-
geket városunkban, ezúttal a kereskedelmi 
szálláshelyeket kerestük fel és kaptuk az 
alábbi információkat. A Balneo Hotel Zsori 
Thermal & Wellness vezetősége március 20-
tól üzemszünetet hirdetett, az újranyitást 
július 6-ra tervezik. A kényszerszünetben 
nagyszabású felújításba kezdtek, amely a 
szálloda lobbyjának, éttermének, társasági, 
közösségi tereinek bővítését, a wellness-
részleg újjáépítését, a kert és parkolók 
fejlesztését tartalmazza. A hotel egész terü-
letén folyamatos fertőtlenítést és takarítást 
végeznek, valamint a nyitást megelőzően 
a dolgozók teljes körű oktatásban része-
sülnek a vendégek biztonságának előse-
gítése érdekében. Ezenkívül több helyen 
kézfertőtlenítő adagolókat szerelnek fel, 
odafigyelnek a gyakran érintett felületek 
fertőtlenítésére, készülnek testhőmérsék-
let-mérésre, a dolgozóknak biztosítják a 
maszkokat és kesztyűket. Az étteremben 
és egyéb közösségi terekben a megfelelő 
távolságtartás lehetőségét megteremtik, 
illetve a főétkezéseket két idősávban bo-
nyolítják, ha a vendéglétszám ezt indokolja. 
Ezenkívül a szállodai textilek mosása során 
virucid és bakteriológiai fertőtlenítést 

végeznek, a szobákban a TV távirányítót 
egyszer használatos nejloncsomagolással 
látják el. A Boglárka Panzió-Étterem és 
Apartmanházak szálláshely március 16-tól 
zárva tartott, ez idő alatt mindössze egy 
külföldi csapatot szállásoltak el, akik az 
egyik mezőkövesdi üzemben dolgoztak egy 
beruházáson. Május 23-24-e óta várják újra 
a vendégeket, az étteremben – ahol bárkit 
fogadnak, nem csak szállóvendégeket –, 
illetve a terasz részen is az asztalok között 
biztosítják a másfél méteres távolságot. 
Nem sokkal a járványi időszak kezdete előtt 
felújítás zajlott, ezért nem történtek mun-
kálatok a zárva tartás alatt. A Hajnal Hotel 
és Étterem március 23-a óta tartott zárva, 
május 11-től várják a vendégeket a jogsza-
bályoknak megfelelően. A wellness részleg 
egyelőre nem használható. Az üzemszünet 
alatt felújítási munkák zajlottak, amely-
nek keretében a szobák, közös helyiségek 
kisebb renoválása valósult meg. A Nefelejcs 
Hotel március 21-én zárt be, május 18-tól 
nyitott, a hotel éttermében egyelőre 
csak a szállóvendégek tartózkodhatnak. 
A járványügyi időszak alatt nem zajlott 
felújítási munka. A Pandora Zsóry Apartma-
nok szálláshely március 16-tól tartott zárva, 
június 2-tól nyitottak meg újra. A járvány-
ügyi időszakban karbantartás, csatorna- és 

klímatisztítás, a szokásos takarítás és 
fertőtlenítés zajlott. Próbálják csökkenteni 
a vendégekkel a személyes találkozást, a 
telefonos vagy online becsekkolást, illetve 
a kártyás fizetést preferálják, valamint 
átmenetileg szünetel a svédasztalos reggeli 
és a bárban is egyelőre csak elvitelre van 
lehetőség. A Zsóry Hotel Zen & Spa nem 
zárt be a járványügyi időszakban, ám nem 
voltak vendégeik, ez idő alatt felújításo-
kat végeztek. Május 18-tól visszaálltak a 
megszokott működési rendbe, az étterem is 
üzemel, – már beltéren is –, ahol elsősor-
ban a szállóvendégek tartózkodhatnak. 
Az utóbbi öt szálláshelyen a dolgozóknak 
maszkot és kesztyűt kell viselniük, valamint 
kézfertőtlenítőket is kihelyeztek. 

A Zsóry Zsibongóban június 15-ig lemond-
ták a foglalásokat, június 16-tól fogadhatnak 
újra csoportokat, illetve szervezhetnek 
osztálykirándulásokat, erdei iskolákat. 
Az ételkiosztásnál a dolgozók maszkot 
és kesztyűt viselnek, illetve a bejárathoz, 
közösségi fürdőkhöz, az étkező bejáratához 
kézfertőtlenítőket helyeztek ki. A kényszer-
szünet alatt volt idő 1-2 apróbb munkára is 
a szokásos tavaszi felújítási és karbantartási 
munkák mellett, lapostető-szigetelés. illetve 
a fakorlátok, padok, kültéri ajtó, illetve a 
falak alapos lefestése valósult meg. 

In memoriam
Dr. Bukó Katalin

(1948–2020)
Percekig letaglózva, megrendülve nézem 

a számítógép képernyőjét, miközben a 
telefonszámát szerettem volna az inter-
netről megtudni, hogy dr. Bukó Katalin 
aki a Megyei Egészségbiztosítási Pénztár 
Osztályvezető Főgyógyszerészeként vonult 
nyugdíjba, nincs többé, április 2-án elhunyt.

1962–66 között a Szent László Gimnázi-
umba járva színesítettük egymás diákéveit. 
A három grácia, avagy a három Katalin – 

Bukó, Füzesi, Patai – és mi négyen, Benkóczi 
György, Juhász György, Kriston Mihály és 
Vinkovits Sándor igazi jó pajtások voltunk, 
amúgy nem mellesleg nekem dédanyámon 
keresztül harmad unokatestvérem is volt. 
Semmi udvarlás, csak jó barátság, – hihetet-
len, de létezett. Mondhatnánk azt is, hogy 
heten, mint a gonoszok, akik már csak öten 
vannak. 2016-ban mind a hat osztály együtt 
tartotta érettségi találkozóját, amelyen ott 

volt és akkor beszéltem vele utoljára.
Vannak olyanok, akiket a kor szebbé 

varázsol, és Ő, aki leánynak is örökké mo-
solygós, kedves és szép volt, még nemesebb 
és szebb lett. Az élet nagy rendező, tenni 
ellene lehetetlen, elvette Őt családjától 
és mindazoktól, akik most fájó szívvel, 
könnyes szemmel kívánnak Neki könnyű 
utat az örökkévalóság felé. (fotó: Magyar 
Gyógyszerészi Kamara) Kriston Mihály

D. A.
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AKTUÁLIS

Élet az életért
Június 14-én, Krisztus szent testének és vérének főünnepe, azaz 
Úrnapja volt. János evangéliumának hatodik fejezet ötvenhato-
dik versében ezt olvassuk: – „Aki eszi az én testemet, és issza 

az én véremet, az bennem marad, és én őbenne.”

Mit jelent ez, hogy bennünk marad?! Azt, hogy sosem hagy el. Ő mindig 
meghív minket szeretetvendégségébe, megterített asztalához. Vendéglátó, 
de egyben vendég is. Szétosztja magát közöttünk. Ebben áll a nagy titok. 
Minden egyes szentmisében titokzatos módon egyesülünk vele azért, mert 
az Ő életét akarjuk tudatosan utánozni. Az Ő élethez megértő hozzáállását 
szeretnénk magunknak tudni.  Voltál már misén? Érezted, hogy itt valami más 
történik? Megnyugodott a lelked? Békésen mentél haza? Az Úr műve volt. Ő 
vár téged, hogy gyere el hozzá sűrűbben. Lehet, hogy sokáig nem fogod érteni, 
mi, hogyan, miért történik. Ne ijedj meg, mi is alig tudjuk felfogni, csak sejtjük. 
Vianney Szent János ezért írja, hogy ha teljesen megértenénk a szentmisét, 
belehalnánk az örömbe. Mi nemcsak éldegélni akarunk valahogy, hanem élni. 
Nem egyszerűen boldogulni, hanem boldogok szeretnénk lenni. Isten útjára 
bármikor ráléphetsz, sosem késő! Egy pap temetésén történt, hogy a tőle 
való búcsúzáskor nagyobbnál nagyobb szónokok fejtették ki gondolataikat, 
dicsérve az atya munkáját. Mindenki lerótta tiszteletét. Nagy csönd lett. Kis idő 
után kiment a mikrofonhoz a legkisebb ministránsa, aki mindig segített neki az 
oltárnál. Könnyes szemeivel, megcsukló, gyermek hangjával ennyit mondott: 
– az atya azért halt meg, mert szétosztotta a szívét és neki már nem maradt. 
Ez a lényeg. Krisztus is ezt tette, és ezt teszi minden egyes szentmisében. 
Felfoghatatlan és mégis milyen emberi. 

Mindent odaadott!
A saját ÉLETÉT, hogy vele és belőle éljünk…

Ballagó idő
Szándékosan választottam Fekete István egyik regényének 

címét. Emlékszem, hogy középiskolás koromban nagy lendület-
tel kezembe vettem a könyvet, de rövid idő után feladtam annak 

olvasását. Jó pár évnek el kellett telnie ahhoz, hogy kiérezzem 
a sorok között megbúvó érett gondolatok üzenetét. Bizonyos 

helyzetekre, jelentős fordulópontokra is meg kell érnünk.

Nyolc év, számos lehetőséget felkínál a negatív és pozitív tapasz-
talatokkal egyaránt, hogy ne másmilyenek, hanem azok legyünk, 
akik most vagyunk.

A ballagási, hálaadó szentmisében köszönetet mondtunk az 
Istennek, hogy folytonos nevelése által növeli bennünk a békét és 
a szeretetet. A prédikációmban három ajándékot nyújtottam át az 
általam is tanított 8. a és 8. b osztályos tanulóknak, hogy őrizzék, 
s évek múltával bátran vegyék elő az emlékezés tarisznyájából. Az 
első, hogy legyenek PÉLDAKÉPeik. Elsősorban Krisztus. Soha ne ve-
gyék le róla a szemeiket, nehogy úgy járjanak, mint Péter apostol, 
aki másfelé tekintgetett és nyomban, kilépve a bárkából, elkezdett 
süllyedni. Emellett a szentek is életpéldájukkal nevelnek ben-
nünket. A második ajándékom a KOMMUNIKÁCIÓ volt. Mennyire 
szükséges lenne helytállóan beszélni örömeinkről, fájdalmainkról, 
önmagunkról. Sok emberi kapcsolat emiatt csúszik el. Szemlél-
tetésképpen egy fehér kendőt mutattam fel, amelyen egy csomó 
volt. Nem mindegy ugyanis, hogy azonnal elvágjuk a csomót vagy 
megpróbáljuk kibontani. Másképpen, ha problémám van, elmene-
külök, nem foglalkozok vele, vagy próbálom megbeszélni, meg-
oldani. Nem utolsó szempont, hogy egy adott helyzetre hogyan 
reagálunk. Személyi érettségünk ekkor látszódik igazán. Végül egy 
kis kavicsot, kődarabot mutattam fel. Egy történet szerint három 
kőfaragó végezte a mindennapos tevékenykedését. Arra járt egy 
vándor, aki mindegyiktől megkérdezte: – „Mit csinálsz?" Az egyik 
unottan felelte, hogy csiszolgatja az egyik követ a másikhoz. A 
másik undorral válaszolta, hogy pénzt keres a családjának. Viszont 
a harmadik derűsen, mosolygósan kifejtette, hogy katedrálist épít 
a Jóistennek. Nagyon meghatározó tud lenni, milyen CÉL éltet 
bennünket. A legkisebb helyzetben is képesek vagyunk meglátni a 
legnagyobb lehetőséget. Érdemes nyitott szemmel járnunk.

Ballag az idő, ballagunk mi is vele együtt. Kivel? Hová? 

Újra megnyitott
a városi könyvtár

Új nyitvatartással és korlátozott szolgáltatásokkal (dokumen-
tumok kölcsönzése és visszavétele), várják minden kedves 

olvasójukat az alábbi feltételekkel:

A felnőtt részleg használatának szabályai:
• nyitvatartás keddtől péntekig 10–12 és 14–17 óráig,
• maszk használata kötelező,
• kézfertőtlenítő használata kötelező,
• a könyvtárban egyszerre maximum 12 fő tartózkodhat a könyvtárosokon kívül,
• az olvasóterem, a helyismereti részleg és a számítógépes terem nem 
használható,
• a visszahozott könyvek 72 órára karanténba kerülnek.

A gyermekrészleg előírásai:
• nyitvatartás keddtől péntekig 14–17 óráig,
• egy gyermek olvasó csak egy kísérővel érkezzen,
• felnőtt kísérőknek maszk használata kötelező,
• kézfertőtlenítő használata kötelező,
• a könyvtárban egyszerre maximum 10 fő tartózkodhat a könyvtárosokon kívül,
• az olvasóterem és a számítógép nem használható,
• a visszahozott könyvek 72 órára karanténba kerülnek.

Pintér Bálint káplánPintér Bálint káplán

A. E.
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SPORTKALAUZ

Jól szerepeltek
a fiatalok

Több korosztályos együttesünk is dobogón állt a bajnokság
kényszerű, koronavírus-járvány miatti lezárásakor.

A Mezőkövesd Zsóry FC utánpótlás csapatainak eredményeit 
gyűjtöttük össze.

A Borsod-Abaúj-Zemplén megyei I. osz-
tályban szereplő második csapat a 3. helyen 
végzett a tabellán 40 ponttal. Együttesünk 
18 mérkőzésből 13 alkalommal nyert, 
emellett 1 döntetlen és 4 vereség a mérleg, 
a gólkülönbség 56-33. A legeredményesebb 
gólszerző Gíber Attila volt 12 találattal, de 
a 8 gólos Kalocsai László és a 6 gólos Bálint 
Adrián is kiemelkedően teljesített. 

Az MLSZ I. osztályának Észak-keleti cso-
portjában szereplő U13-as gárda a 8. helyen 
zárt a 10 csapatos bajnokságban. Együttesünk 
10 mérkőzés közül 2 győzelmet aratott 1 
döntetlen és 7 vereség mellett, így 7 pontot 
szerzett és csak rosszabb gólkülönbsége miatt 
szorult a Sajóvölgye Focisuli mögé. A csapat 
legjobb góllövője Dudás Gergő 4 találattal, 
Kiss László és Nagy Attila 2-2 gólig jutott.

Szintén az első osztály Észak-keleti cso-
portjában szerepeltek U12-es labdarúgóink, 
akik a 7. pozícióban végeztek ugyancsak 7 
ponttal. A mérlegük nekik is 2 győzelem, 1 
döntetlen és 7 vereség, az előttük álló Balmaz 
FC-Olasz Focisuli 2 ponttal szerzett többet 
csapatunknál. Labdarúgóinknál Gyenes István 
és Zsilvölgyi Csege 3-3, míg Farkas Panna és 
Nyeste Benjámin 2-2 találatot szerzett. 

Az U14 és U15-ös csapatunk az MLSZ II. 
osztályának Északi csoportjában szerepelt. 
A 13 csapatos bajnokságban szereplő 14 
évesek 14 találkozón 5 győzelmet és 9 
vereséget könyvelhettek el, így a a 8. helyen 
végeztek 15 ponttal. Annak ellenére, hogy 
labdarúgóink mérlege negatív a gólkü-
lönbségük pozitív lett, ugyanis 39 rúgott 
gól mellett 37 gólt kaptak. A csapatban 
kiemelkedően teljesített a 21 gólos Pásztor 
Nimród, Kiss László 6, Dudás Gergő és 
Juhász Marcell 4-4 gólt lőtt. 

U15-ös csapatunk szinte hibátlan teljesít-
ménnyel zárta a bajnokságot, 13 győzelem 

mellett mindössze 1 vereséget szenvedett. 
A megszerzett 39 ponton felül a 86-13-as 
gólkülönbség is figyelemre méltó telje-
sítmény. A gólok közül Új-Nagy Bence 32, 
Pocsai Ákos 21, Bodnár Attila 8, míg Ináncsi 
Milán 6 találatot vállalt magára. 

U17-es csapatunk az MLSZ III. osztályának 
Északi csoportjának első helyén fejezte 
be szereplését, együttesünk 12 győzelem 
mellett 1 döntetlent játszott, tehát 37 pont-
tal, veretlenül állt a tabellán. A gólarány 
is nagy kövesdi fölényt mutat, 97 rúgott 
mellett mindössze 4 kapott gól szerepel az 
összesítésben. A legeredményesebb kövesdi 
góllövő Budai Gábor 27 találattal, mellet-
te Lekli Soma 22, Horváth Tamás 14, míg 
Balogh Dániel 10 gólig jutott.

U19-es labdarúgóink szintén az élme-
zőnyben végeztek, ugyanis a 4. pozíciót 
foglalták el a tabellán 8 győzelemmel, 3 
döntetlennel és 2 vereséggel, összesen 27 
ponttal. A gólarány szintén imponáló, a 
70 rúgott gól a legjobb volt a mezőnyben, 
a kapott találatok száma 24. A legjobb 
góllövők közül Mészáros Zoltán 11, Urbán 
Barnabás 10, Fészki Norbert és Gondos 
Adrián 6-6 találatot szerzett.

Két korosztályos csapatunk az MLSZ III. 
osztályának Észak-keleti csoportjában in-
dult. Az U17-esek 9 győzelemmel, 1 döntet-
lennel és 5 vereséggel összesen 28 pontot 
gyűjtöttek, amivel a 14 csapat közül az 5. 
helyen zártak. A lőtt gólok számára nem 
lehet panasz, labdarúgóink 15 találkozón 59 
gólt szereztek és 38 gólt kaptak. Fajkó Ákos 
17, Medve Dávid 16, Harázi Tamás 5, Novák 
Péter és Rozgonyi Patrik 4-4 gólt lőtt.

Az U19-es csapatunk 15 mérkőzés után a 
9. pozíciót foglalta el a tabellán 21 ponttal. 
Együttesünk mérlege 6 győzelem, 3 dön-
tetlen és 6 vereség. A gólkülönbség szintén 

kiegyenlített teljesítményről árulkodik, 
ugyanis a rúgott és kapott gólok száma 
egyaránt 36. A csapatban Nagy Márió 5, 
Hutka Dominik 4, Horváth Tamás, Kállai Re-
nátó és Palóczky Donát 3-3 találatig jutott.

Az U14-es leány Észak-keleti csoportjá-
ban 6. helyen állt a Mezőkövesd, a mérleg 
10 mérkőzésen egy győzelem és 9 vereség, 
így labdarúgóink 3 pontot gyűjtöttek. A 
csapat legeredményesebb játékosa Soltész-
Nagy Leila, aki 8 gólt szerzett, Magyar 
Hanna 2, Gelle Júlia 1 találatot jegyzett.

Az U16-os leány háromnegyed-pályás 
bajnokság Észak-keleti csoportjának küz-
delmeiben 8 csapat vett részt. Együttesünk 
az 5. helyen végzett 10 ponttal, 3 győze-
lemmel, 1 döntetlennel és 3 vereséggel, 19-
15-ös gólkülönbség mellett. Soltész-Nagy 
Leila 6, Végh Diána 5, Varga Eszter 3, míg 
Gyarmathy Fanni 2 gólt szerzett. 

Az U19-es leány bajnokság Észak-keleti 
csoportjában szereplő együttesünk remek 
teljesítménnyel a 2. helyen zárt 26 ponttal, 
a 28 pontos, de egy mérkőzéssel többet 
játszó Nyírség NSC mögött. Labdarúgóink 
a nyolccsapatos bajnokságban 8 győze-
lem és 2 döntetlen mellett, mindössze 1 
vereséget szenvedtek, a gólkülönbségük is 
rendkívül imponáló, 75-15. Együttesünk-
ben Visnyánszki Dalma 19, Tirpák Zsanett 
17, Végh Katalin 10, Bunda-Tóth Panna és 
Molnár Enikő 6-6 gólt jegyzett. 

A B.-A.-Z. Megyei Női csökkentett pályamé-
retű bajnokságban szereplő felnőtt együtte-
sünk a 3. helyen fejezte be szereplését. Lab-
darúgóink 6 találkozón 10 pontot szereztek, 
3 győzelem, 1 döntetlen és 2 vereség szerepelt 
a lajstromban és 20-9 a gólkülönbségük. A 
csapatból Varga Katinka 11-szer, Klauzsovics 
Dorina 5-ször, Tóth Renáta pedig 2-szer volt 
eredményes. Bódi Krisztián
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BALLAGÁS

Elballagtak a végzősök Összesen 121 nyolcadik osztályos diák
számára értek véget az általános iskolás 

évek városunkban.

Idén a járványügyi helyzet miatt nem a hagyo-
mányos módon zajlottak a ballagások, a Mezőkö-
vesdi Általános Iskola tagintézményeiben június 
12-én tartották az ünnepségeket, a búcsúzásokon 
tanulónként két kísérő vehetett részt. Az iskolákban 
a nyolcadikosok műsorral készültek, valamint a 
hetedikesek búcsúztatták végzős társaikat. Gáspár 
Erzsébet, a Mezőkövesdi Általános Iskola megbízott 
intézményvezetője az ünnepségeken beszédében 
azt kívánta a diákoknak, ha már megtalálták 
hivatásukat, akkor is legyen mindig újabb céljuk, 
amiért érdemes küzdeni. 

MEZŐ Két osztály huszonhét végzős diákja 
ballagott el a Mező Ferenc Tagiskolában. Takács 
Józsefné tagintézmény-vezető beszédében 
elmondta, bízik benne, hogy a diákok az iskolában 
kaptak annyi tudást, ami elegendő lesz ahhoz, 
hogy a középiskolai tanulmányaik során megállják 
a helyüket. A műsorban Nyikes Linda is énekelt, 
majd az ünnepségen jutalmakat osztottak ki. Idén 
a Mező Ferenc-díjat, valamint nyolc éven át kitűnő 
eredményért oklevelet és könyvjutalmat vehetett 
át Besenyei Milán. Közösségi munkáért oklevelet 
kapott Czufor Mihály András, Erős Levente, Fodor 
Fanni, Kovács Réka Luca, Marczis László, Szabó 

Patrik, Barati Fanni, Gál Virág, Kovács Benedek 
Róbert, Tanyi Norbert, Török Bálint és Vámos Attila. 

SZENT IMRE Két osztályban harminckét tanuló 
búcsúzott el a Szent Imre Tagiskolától. Az ünnep-
ségen Boldizsár Bertalan tagintézmény-vezető a 
ballagás kettősségét emelte ki, elmondta, olyan 
ünnep, amelyben egyszerre van jelen az emlékezés 
és a búcsú, az útra hívás és az új iránti kíváncsiság. 
Arról is beszélt, habár idén kevesebb a virág a 
teremben, de belül mindannyiukban ott vannak 
a szeretet virágai, amelyeket életük során meg-
őrizhetnek a diákok. Idén az iskola legrangosabb 
elismerését, a Szent Imre-díjat Csattos Blanka, Gye-
nes Luca, Kriston Kira, Lukács Zsombor, Murányi 
Dániel, Sebők-Darmos Hédi, Ujvári Éva Kata, Varga 
Gréta és Varga Judit kapta. 

BÁRDOS A székhelyiskolában idén egy végzős osztály 
tizenhárom tanulója ballagott. Lázár Zoltán tagintéz-
mény-vezető egy tanmesével búcsúzott a diákoktól, 
elmondta, a történet tanulsága szerint a tudás olyan, 
mint a kavics: első ránézésre értéktelen, gyűjteni 
fáradságos, de később rájövünk, hogy értékes kincs 
– az iskolában az elmúlt 8 év alatt igyekeztek minél 
több tudást átadni a gyerekeknek. Ezt követően a ki-

emelkedő teljesítményt nyújtó diákokat jutalmazták. 
A Bárdos-díjat idén Bíró Lillának és Seres Milánnak 
ítélték oda, nyolc éven kitűnő és kiváló közösségi 
munkáért pedig oklevelet és könyvutalványt vehetett 
át Ficsór Fanni és Pető Alexandra. 

KATOLIKUS ISKOLA Két osztály negyvenkilenc diákja 
ballagott el a Szent István Katolikus Általános Isko-
lából. A Jézus Szíve templomban megtartott június 
13-ai ünnepségen a hálaadó szentmisét Pintér Bálint 
káplán celebrálta, aki a diákoknak azt tanácsolta, 
legyen mindig céljuk, példaképük és a problémákra 
mindig keressék a megoldást. A nyolcadikosok 
műsorral készültek, énekes, zenés produkciókat is 
hallhattunk, valamint átadták az iskola zászlóját a 
hetedikesek képviselőjének. Nyeste István igazgató 
beszédében a diákoknak azt kívánta, hogy legyenek 
boldogok, amelyet szerinte három dolog hozhat 
el számukra: ne hagyják el Istent, találjanak egy 
hivatást, amit szeretnének csinálni az életben és 
találjanak maguknak egy párt, aki segíti majd őket 
az úton. Az ünnepségen jutalmakat adtak át a ki-
emelkedő teljesítményt nyújtó tanulóknak. Az iskola 
rangos elismerését, a Sipos Fe  renc díjat Kovács 
Blanka kapta, a Szent István díjat Sipeki László és 
Dobos Gergely vehette át. D. Anett 

A ballagók a Bárdos előtt jelképesen „elengedték”
az általános iskolai éveket

Köszönet és búcsúzás: a katolikus iskola
diákjainak műsorában 

Harminckét tanuló ballagott el a Szent Imre Tagiskolában A végzős diákok ünnepélyes bevonulása
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PALETTA

A gyógyszertárak nyitvatartása:

Hétköznap

Forrás 730 – 1900

Glória 800 – 1200, 1400 – 1800

Szent László 800 – 1630  (péntek: 800 – 1400)

Üdvözítő 800 – 1630

PatikaPlus 800 – 2000

Szombat

Forrás 800–1200

Glória zárva

Szent László
Ügyeletes héten: 800–1300

Üdvözítő

PatikaPlus 800 – 2000

Vasárnap
PatikaPlus 800 – 1800

Forrás, Glória, Szent László, 
Üdvözítő zárva

Ünnepnap Minden gyógyszertár ZÁRVA, 
csak ügyeleti-készenléti szolgálat!

június 21–27-ig
PatikaPlus Gyógyszertár 

(a TESCO épületében)

június 28 – július 4-ig
FORRÁS Gyógyszertár
(Mátyás király u. 75.)

július 5–11-ig
Szent László Gyógyszertár

(Mátyás király u. 108.)

Gyógyszertárak
ügyeleti-készenléti rendje 

Városunkban 2020. május 24. és 
június 7. között 2 házasságkötésre 
került sor és 14 halálesetet anya-

könyveztek. 

A járványügyi korlátozások időszakában a 
fogászati ügyelet rendelési ideje szombaton 

8-11 óráig az alábbi napon

június 27.
Dr. Jacsó Viktor, Kossuth u. 1.

Július 1-jétől az ügyelet időszaka 
szombatonként 8–13 órára változik.

július 4.
Dr. Kiss Ferenc, Kossuth u. 1.

július 11.
Dr. Jacsó Viktor, Kossuth u. 1.

A változtatás jogát fenntartják!

Fogászati
ügyelet 

Anyakönyvi
Hírek 

SZENT LÁSZLÓ EGYHÁZKÖZSÉG
Elérhetőség: 49/313-225 
Facebook: Mezőkövesdi Szent László Plébánia
www.szentlaszlo-mezokovesd.hu
Szentmisék: Hétfőtől csütörtökig: 7 óra
Pénteken és szombaton: 7 óra, 19 óra 
Vasárnap: 7, 9, 11 és 19 óra
Minden első pénteken 11 óra: Szentmise
a Mátyás király úti Idősek Otthonában
Minden első pénteken 10 óra: Szentmise
a Bogácsi úti Idősek Otthonában
Június 27-én (szombaton) 18 óra: a 
Szent László templom búcsúi szentmi-
séje. Az ünnepi szentmisét bemutatja 
dr. Ternyák Csaba egri érsek.

JÉZUS SZÍVE EGYHÁZKÖZSÉG
Elérhetőség: 49/500-501
Szentmisék: Hétköznap: 7 óra, 18 óra
Vasárnap: 7 óra, 9 óra, 18 óra
Minden hónap 13-án 12 óra: Engeszte-
lő szentmise
Minden hónap második és negyedik 
csütörtökön, 15 óra 30: Szentmise a 
Reumakórházban

REFORMÁTUS EGYHÁZKÖZSÉG
Elérhetőség: 49/339-018
Vasárnaponként 11 óra: Istentisztelet
További információk a www.
refegervolgy.com/mezokovesd oldalon. 

EGRI GÖRÖGKATOLIKUS 
SZERVEZŐLELKÉSZSÉG
Elérhetőség: 06-30/296-8844
A hétköznapi ünnepek időpontjai és to-
vábbi információk a www.egriparochia.
hu oldalon. Szent Liturgia a mezőkö-
vesdi görögkatolikus kápolnában (Gaál 
István u. 1., a Közösségi Ház mögött): 
június 28-án, vasárnap 17 órakor.

Harangszó

Stopper
JÚNIUS 24. SZERDA
Mezőkövesd Zsóry FC – DVSC NB I-es férfi 
labdarúgó-mérkőzés a Városi Stadionban

Nagyobb mennyiségű cseresznye, 
meggylé, szörp készítésére a Matyó 

Kertbarát Egyesület felajánlja mago-
zó és daráló gépét. A gép kezelését az 

egyesület végzi.

Előzetes egyeztetés:
+36 706984183; +3630 9365078; 

+3620 2658059 telefonszámokon,
vagy a matyokertklub@gmail.com 

e-mail címen.

Matyó Kertbarát Egyesület 

A Mezőkövesdi Járási Hivatal 
megkezdi a foglalkoztatás-
helyettesítő támogatás, 
egészségkárosodási és 
gyermekfelügyeleti támo-
gatás, ápolási díj, gyerme-
kek otthongondozási díja 
ellátások veszélyhelyzet miatt 
elmulasztott rendszeres

FELÜLVIZSGÁLATÁT!

A szükséges igazolások 
benyújtása érdekében 2020. 
június 22-étől a Hatósági 
Osztály minden nap ügyfélfo-
gadást tart a Mezőkövesd, Rá-
kóczi u. 4. szám alatti épület 
földszinti ügyfélterében. 

Hétfő-csütörtök:
8:00-16:00;

Péntek: 8:00-12:00

RENDSZERES SZOCIÁLIS 
ELLÁTÁSBAN RÉSZESÜLŐK 
FIGYELMÉBE! KIBŐVÍTETT 
ÜGYFÉLFOGADÁSI REND!
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SPORTKALAUZ

Másodosztályban
indulnának

Visszalépett az élvonaltól a Mezőkövesdi KC felnőtt
csapata és kezdeményezte, hogy az NB I/B-ben indulhasson

a következő idényben. 

Az MKC a márciusban befejeződött csonka szezonban, amely után 
nem hirdetett eredményt a Magyar Kézilabda Szövetség, a Vácot és 
a Budakalászt megelőzve a 12. helyen zárt a K&H Férfi Kézilabda 
Ligában és lehetősége volt , hogy jövőre is az NB I-ben szerepeljen. bokri

Újrakezdték a fiatalok
Május közepén a Mezőkövesd Zsóry FC korosztályos csapatainak edzései 

is újraindultak. Ennek apropóján László Istvánnal,
a Mezőkövesd Zsóry SE elnökségi tagjával beszélgettünk az edzésekről 

és az NB III.-as indulás lehetőségéről.

– Hogy telt a koronavírus-jár-
vány miatti kényszerszünet?
– A járvány miatt nehezen telt, 
hiszen a srácok számára teljesen 
leállt a labdarúgás. A fiúknak 
nagyon hiányzott a közös munka, 
ezért örömteli, hogy újraindultak 
a közös edzések. Természete-
sen az elmúlt időszakban is 
dolgoztak a fiatalok, a korosztá-
lyos csapatok edzőinek és Lázár 
Zsoltnak, az első csapat erőnléti 
edzőjének a segítségével kaptak 
egyéni feladatokat, az alapján 
készültek otthon. A visszajelzések 
azt bizonyítják, hogy a gyerekek 
lelkiismeretesen dolgoztak.

– A játékosok fejlődése szem-
pontjából milyen hatása volt a 
kényszerszünetnek?
– Természetesen a fejlődésük 
szempontjából nem volt jó, hogy 
kimaradt ez a két hónap, ezért 
is gondoltunk rögtön arra, hogy 
újrakezdjük a tréningeket, miután 
a Magyar Kormány és az MLSZ 
engedélyezte a közös edzéseket. 
A nyári felkészülés alapesetben 
július közepén kezdődik, de mi 

semmiképp sem szerettünk volna 
négy hónapot kihagyni.

– Az edzések újrakezdése 
minden korosztályt érint?
– Igen, minden korosztályban 
elkezdődtek az edzések, de nem 
kötelező jelleggel, tehát ahol 
a család úgy döntött, hogy a 
koronavírus-járvány miatt még 
féltik a gyermeküket és nem 
engedik edzésre, természetesen 
tiszteletben tartottuk a dönté-
süket és vártuk, hogy mielőbb 
újra csatlakozzanak. A visszajel-
zések alapján korosztályonként 
80-90% azoknak az aránya, akik 
elkezdték az edzéseket, sőt már 
kapusedzések is vannak. Ter-
mészetesen sokkal gyakoribbak 
a takarítások és rendszeresen 
fertőtlenítjük az öltözőket.

– Hány edzés van hetente?
– Hetente 2-3 edzésen vesznek 
részt a fiatalok. A Bozsik Prog-
ramban szereplő gyerekek, azaz 13 
éves korig hetente 2, az időseb-
beknél heti 2 vagy 3 edzés szerepel 
a programban. A tervek szerint 

június közepéig, vagy végéig 
maradnak edzésben a csapatok, 
attól függően, hogy milyen szintre 
sikerül őket felhozni ez alatt az idő 
alatt. Ami a folytatást illeti, a leg-
frissebb információk szerint az NB 
III.-as bajnokság augusztus 2-án, 
az utánpótlás pontvadászatok 
pedig augusztus 29-én indulnak. 
Nekünk a bajnoki rajt előtt 5-6 
hétre van szükségünk ahhoz, hogy 
megfelelően felkészüljünk. Itt arra 
is gondolni kell, hogy a kollégium-
ba mikor lehet beköltözni, hiszen 
sokan vidékről járnak iskolába, 
illetve az edzésekre.

– Az első osztályú klubok 
második csapatai az MLSZ dön-
tésének köszönhetően ősztől 
az NB III.-ban indulhatnak. Mit 
jelent ez a klub számára?
– Azzal kezdem, hogy a második 
csapatunk nagyszerűen teljesített 
a megyei I. osztályú bajnokságban, 
ahol a 3. helyen álltak az idény 
befejezésekor. Örülök annak és 
egyúttal köszönöm Tállai András 
elnöknek, Tóth László szakmai 
vezetőnek és a vezetőségnek, hogy 

A klub ezt követően a versenykiírásnak megfelelően beadta ne-
vezését a 2020/2021-es első osztályú küzdelmekre – derült ki a klub 
közleményéből. 

A kézilabdázók legnagyobb támogatója városunk önkormányzata, 
amely éves szinten 36 millió Ft-tal támogatja a klubot. A koronavírus-
járvány miatt kialakult helyzetben azonban új költségvetést készített 
az önkormányzat, ez alapján nem tudják biztosítani a támogatás havi 
folyósítását, az MKC a megítélt összeget ütemezve és egyeztetve 
fogja megkapni ebben az évben – tájékoztatott az önkormányzat.

Mint megtudtuk, jelenleg is van tartozásállománya a klubnak és az 
önkormányzati támogatáson kívül nincs más bevétele, ezért a város-
vezetéssel történt egyeztetés után a klub vezetősége úgy határozott, 
hogy felelősséggel nem tudja vállalni az élvonalban indulást, ezért 
másodosztályba kérte az indulás jogát.

Az utánpótlás további erősítését azonban célul tűzte ki és mind 
férfi és női utánpótlás fejlesztését kiemelten kezelik .

Bódi Krisztián

támogatták azt, hogy a fiatalok 
a felnőttek között versenyez-
hessenek. Azt gondolom, hogy 
az egyik legnehezebb dolog 
belépni az utánpótlásból a felnőtt 
futballba és nagyon sokat számít, 
hogy ezek a fiatalok már 17-18 
évesen megtapasztalhatták ezt 
a légkört. A 2001-es korosztály 
nagyon komoly fejlődésen ment 
keresztül egy év alatt, az első 
évben például még nagyon sok 
gólt kaptunk pontrúgásból, ami 
idén már nem volt jellemző. Az 
NB III. erősségét ugyanakkor jól 
mutatja, hogy három NB I.-es 
klub, a DVTK, a Debrecen és a Mol 
Fehérvár második csapata is kieső 
helyen állt a bajnokság lezárása-
kor. Az NB III. tehát egy nagyon 
komoly kihívás lesz számunkra, 
ugyanakkor a fiataljaink számára 
egy nagyon komoly lehetőség, 
hogy az utánpótlásból kilépve a 
honi harmadik vonalban kapnak 
szerepet. Onnan pedig csak 
rajtuk múlik, hogy a lehetőségből 
mit hoznak ki, nekünk pedig 
képet ad arról, hogy hol tart az 
utánpótlásunk.
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Győzelemre készül hátralévő bajnoki mérkőzésein
a Mezőkövesd Zsóry FC. A csapat idei szereplése 

duplán is sporttörténelmet jelent: a kupaezüst mellett 
már most az eddigi legtöbb megszerzett bajnoki pontot 
tudhatja magáénak, négy fordulóval a befejezés előtt. 

Cél a harmadik hely megtartása.

Labdarúgóink három találkozót játszottak le az OTP Bank Ligában, melyeken 
egy döntetlen mellett két vereséget szenvedtek, ennek ellenére csapa-
tunk négy fordulóval a szezon zárása előtt továbbra is a dobogó harmadik 
fokán, Európa Ligába jutást érő pozícióban áll a tabellán. A Paksi FC, illetve 
a Budapest Honvéd elleni 2-0-ás és 2-1-es vereség ellenére nem játszott 
rosszul együttesünk, a Tolna megyei csapat ellen Zivzivadze a kapufát találta 
el a találkozó elején. Mindkét mérkőzés hajrájában nagy nyomást helyeztek 
labdarúgóink az ellenfélre, viszont a kapuba csak Dragoner tudott betalálni, 
aki a fővárosi gárda ellen a 92. percben közelről volt eredményes. Együttesünk 
a két hazai összecsapás között a Kisvárda Master Good vendégeként lépett 
pályára. A találkozón Nagy Dániel egy remek kontra végén egyenlített az első 
félidő ráadásában és a hajrában szintén megvoltak a lehetőségek a győztes 
gól megszerzésére, a helyzetek azonban kimaradtak, így 1-1-es döntetlennel 

Bódi Krisztián

Továbbra is
a dobogón

– Hogy értékeled a kupadöntőt?
– Úgy gondolom, hogy kontrolláltuk a mérkőzést, 
véleményem szerint játékban az ellenfél fölé 
nőttünk. Ezzel együtt nehéz volt ellenük játszani, 
mivel öt védővel védekeztek és betömörültek a 
saját térfelükre. Sajnos két pontrúgásból kaptuk 
a gólokat, ezek egy döntőben nem férnek bele.

– Milyennek találtad a magyar nemzeti stadiont?
– Nagyszerű élmény volt a Puskás Arénában 
játszani, nagyon örülök, hogy voltak nézők, 
nagyon jó az akusztikája a stadionnak. A pálya 
minősége kifogástalan, olyan mint egy biliárd-
asztal, ez az egyik legjobb stadion, ahol valaha 
pályára léptem.

– Mit jelent számodra a Magyar Kupa ezüstérem?
– Úgy gondolom, hogy nagyon szép eredmény 
számunkra az ezüstérem, mivel nagyon jó 
játékerőt képviselő klubokat búcsúztattunk a 
döntőig vezető úton, többek között a Puskás 

Szép eredmény
– Interjú Aliaksandr Karnitskival

Bódi Krisztián

A Mezőkövesd Zsóry FC történetének egyik legkiemelkedőbb 
mérkőzésén Aliaksandr Karnitski is pályára lépett.

A kupadöntőről, valamint a bajnokságról és a nemzetközi kupa-
szereplésről beszélgettünk a rutinos középpályással.

zárult a mérkőzés. Csapatunk a rúgott gólok tekintetében az 5. helyen áll 39 
találattal, a kapott gólokat tekintve pedig a Ferencváros (23) és a MOL Fehérvár 
(26) mögött a 3. pozíciót foglalja el 27 kapott találattal. Labdarúgóink a hátralé-
vő fordulók eredményeitől függetlenül sporttörténelmet írtak, hiszen korábban 
még sosem szereztek annyi pontot, mint idén, négy fordulóval a befejezés előtt 
46 egységgel állnak, míg tavaly 44 ponttal zárták a bajnokságot.

DOBOGÓ Csapatunk továbbra is őrzi 3. helyét a tabellán 46 ponttal, a listavezető 
Ferencváros 67, a MOL Fehérvár 56, míg a 4. pozícióban lévő Puskás Akadémia 
44 pontos. Együttesünk a lapzártánk után lejátszott Újpest és a MOL Fehérvár 
elleni mérkőzéseket követően az utolsó két fordulóban a DVSC és a Ferencvá-
ros ellen lép pályára. Az utolsó két forduló pontos menetrendjét lapzártánkkor 
még nem készítették el.

Akadémiát és a MOL Fehérvárt is felülmúltuk. 
Nagyon bízom benne, hogy legközelebb meg 
tudjuk tenni az utolsó lépést is az aranyéremhez 
és kupagyőzelmet ünnepelhetünk.

– A bajnokságot tekintve mennyire vagy elége-
dett az eddigi teljesítménnyel?
– Véleményem szerint eddig összességében 
jó teljesítményt nyújtottunk. A jelenlegi 3. 
helyezést mindenképpen meg kell tartanunk. A 
legfontosabb az, hogy az európai kupaindulást 
érő pozíciót megtartsuk.

– Mekkora esélyt látsz a 3. hely megszerzésére?
– A futballban bármi megtörténhet, ezért 
nem szeretném azt mondani, hogy bizto-
san megszerezzük a bronzérmet, de azon 
leszünk, hogy sikerüljön. Úgy éreztem, hogy 
a kupadöntőben is sokkal jobban játszottunk 
ellenfelünknél, mégsem mi nyertünk, ilyen 
a futball.

– Mit jelentene számodra a nemzetközi 
kupaindulás?
– Nyilván mindenki szeretne európai kupában 
játszani, ahol megmutathatja a tudását, 
ráadásul ez plusz bevételeket jelentene a 
klub számára is. Egyelőre viszont bizonytalan 
a helyzet, hiszen nem tudjuk, hogyan fog 
zajlani a kvalifikáció menete, hogy lehet majd 
elérni a csoportkört. Természetesen nagyon 
szeretném, ha a csapat kijutna a nemzetközi 
kupaporondra.

– Korábban a Bajnokok Ligája csoportköré-
ben is pályára léptél. Milyen tapasztalatokat 
szereztél a nemzetközi kupában?
– Ha ezen a szinten játszottál már korábban, 
akkor mindig visszavágysz oda, hogy ilyen el-
lenfelekkel találkozhass. Éppen ezért szeret-
ném minden meccsen a legjobb teljesítményt 
nyújtani, hogy eljuthassak újra a nemzetközi 
kupaporondra.

Fo
tó

: M
ez

ők
öv

es
d Z

só
ry

 FC
/G

ál 
Pé

te
r

Értékes pont – Nagy Dániel gólöröme Kisvárdán

Fotó: Mezőkövesd Zsóry FC/Gál Péter
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